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ثبت نام پیاده روی اربعین 40 درصد افزایش داشته اشت

ســعید اوحدی از ثبت نام بیش از ۷۰۰ هزار نفر از مشــتاقان زیارت اربعین در ســامانه ســماح خبر داد و گفت: تعداد ثبت نام کنندگان در ســماح نســبت به مقطع زمانی مشــابه در ســال گذشــته افزایش ۴۰ درصدی داشــته اســت. 
وی در ســخنانش به اســتقبال کم نظیر مشــتاقان زیارت اربعین برای نام نویســی در ســامانه ســماح طی روزهای گذشــته اشــاره کرد و افزود: امیدواریم بر اســاس پیش بینی ســتاد مرکزی اربعین، پذیرای حداقل دو میلیون زائر در 
ایــام اربعین امســال باشــیم. رئیس ســازمان حج و زیارت با بیان اینکه ۱۶ مرکز کنســولگری ثابت و موقت کشــور عراق که کار صدور ویــزای زائران اربعین را بر عهده دارنــد، با جدیت و بعضا به صورت شــبانه روزی فعالیت می کنند، 
توضیــح داد: خوشــبختانه رونــد صدور ویزا ســرعت بســیار خوبی پیدا کرده و بــا هماهنگی های صــورت گرفته، امیدواریم همــه زائران با صدور بــه موقع ویزا در مراســم پیاده روی اربعیــن و بزرگترین همایش مذهبــی دنیا حضور 
داشــته باشــند. رئیس ســازمان حج و زیارت همچنین به زائران اربعین توصیه کرد: زائران با حداقل امکانات لازم و ضروری راهی این ســفر شــوند، کفش راحت بپوشــند و وســایل اولیه و شــخصی خود را به همراه داشــته باشــند. 
 همچنیــن بــا توجه به تأکید ســتاد مرکزی اربعین که این امکان بر اســاس مصوبات ســتاد مرکزی در ســامانه ســماح لحاظ شــده، زائران نســبت به تحت پوشــش قرار گرفتــن بیمه اقدام نماینــد تا با آرامش خیــال در این همایش 

عظیم معنوی شرکت کنند.

عذرخواهی از حسام الدین آشنا
عبدالرضــا داوری در یادداشــتی کوتــاه در 
کانال اطلاع رســانی خود نوشــت: ســال 
گذشته در این کانال، گزارشی درباره آقای 
حسام الدین آشــنا منتشر شد؛ همان زمان 
جناب دکتر آشنا جوابیه ای نگاشتند و ضمن 
توضیــح در مورد آن گــزارش، در یک پیام 

خصوصــی هم، صاحب این قلم را به وجــدان و آخرت حوالت دادند. هفته 
گذشــته از طریق یکی از برادران مطلع، اســنادی را دیدم که بر اساس آن 
اسناد، صحت جوابیه ایشان بر من روشن شد. بر پایه وجدان، اصول عدالت 
و ضرورت عافیت در آخرت، انتشــار این توضیح و حلالیت خواهی از ایشان 
را علیرغم همه اختلافات و مرزبندی های عقیدتی و سیاســی مبتنی بر آیه 
هشــت سوره مائده که می فرماید: وَلَا یجرمنکم شنئان قوم علی أَلا تعدلوا 

اعدلوا هُوَ أقرب للتقوی برخود لازم می دانم.

دولت باید وزرای اقتصادی را تغییر می داد
ســید محمد حسینی وزیر اسبق فرهنگ با 
اشاره به تغییر وزرای کابینه اظهار  کرد: تغییر 
وزرای دولت بیشتر جنبه سیاسی و تبلیغات 
انتخاباتی داشت. بین معلمان، ورزشکاران و 
هنرمندان گلایه هایی از ناکار آمدی این سه 
وزیر وجود داشت اما به نظر می آید استعفای 

وزرای فرهنگی دولت به این خاطر صورت گرفت تا با جلب نظر اقشار جامعه 
همچون معلمان، ورزشکاران و هنرمندان بتوانند آنها را به نفع خودشان وارد 
صحنه انتخابات کنند. در استعفاهای  اخیر هم اولویت های  مشکلات کشور 
مورد توجه قرار نگرفته  و بهتر بود به جای وزرای فرهنگی، وزرای اقتصادی 
مانند آقای زنگنه که در پرونده  کرســنت باعث شــده به کشور خسارت وارد 
شــود و یا وزیر صنعت که در حوزه کاری وی شاهد تعطیلی و رکود در  مراکز 

صنعتی هستیم تغییر می کردند تا بین  مردم امیدواری  به وجود بیاید.

انتقاد هاشمی از دستبوسی ها
رئیس مجمع تشــخیص مصلحــت نظام 
نســبت به دستبوســی افراد انتقــاد کرد و 
گفت: این کار اگر تملق باشد و باعث غرور 
شــود گناه بزرگی اســت.آیت الله هاشمی 
رفســنجانی در مراســم اختتامیه بیست و 
یکمیــن دوره مســابقات قــرآن و عترت و 

نخســتین جشنواره شیخ طبرســی که صبح امروز در سالن شهیدمطهری 
دانشــگاه آزاد اســلامی واحد علوم و تحقیقات برگزار شد، گفت:  ملائکه 
بــه احترام آدم و برای خدا و بعد از فهمیدن از علم آدم به او ســجده کردند 
و این ســجده بــرای خدا بــود.وی ادامه داد: من برای دستبوســی ها این 
حــق را برای خودم نمی دانم، بقیه خودشــان می داننــد. چون این کار اگر 
 تملق باشــد و باعث غرور شــود گنــاه بزرگی اســت و خداوند بــه ما اجازه 

نداده است.

خودرو داخلی به اندازه 
جنگ کشته می دهد

رئیس ســابق اتــاق بازرگانی تهران معتقد اســت با 
وجــود اینکــه در ســال های گذشــته حمایت های 
قانونــی و بانکــی از صنعــت خوردو صــورت گرفته 
امــروز خودروهایــی در داخــل بــا دو برابــر قیمت 
بیشــتر نســبت بــه قیمت هــای جهانــی تولیــد 
 می شــوند که به انــدازه یــک جنگ کشــته گرفته 

است.
یحیــی آل اســحاق در گفت وگــو با ایســنا، گفت: 
عوامل مختلفی در موضوع توســعه صادرات نقش 
دارد که یکی از مهمترین آن ها قیمت و هزینه تمام 
 شــده کالای ایرانــی در رقابت با کالاهــای جهانی 

است.  
وی افــزود: پایین آوردن نرخ ســود تســهیلات در 
ارتبــاط با تولیــدات صنعتی و در مــواردی تولیدات 
کشــاورزی ما که از صندوق توســعه ملی وام گرفته 
انــد تاثیرگذار اســت و می تواند باعث شــود کالای 
ما بــا هزینه کمتری تولید شــود و امکان رقابت پیدا 
کنــد. اما باید بــه این موضــوع توجه کــرد که وزن 
 این اقدام نســبت بــه دیگر مشــکلات صادراتی ما 

چقدر است.  
آل اســحاق بــا بیان اینکــه برای توســعه صادرات 
بایــد کالاهای مان در بازارهــای خارجی جای خود 
را بــاز کنند، عنوان کــرد: محصولات مــا به غیر از 
محصولات وابســته به پتروشــیمی و فراورده های 
نفتی، به دلیل نوع نگاهی که در ۲۰ ســال گذشــته 
بــر اســتراتژی و الگوی تولیــد ما حاکم بــوده، این 
 امکان را نداشــته که با ســلیقه و اســتاندارد جهانی 

تولید شود.   
رئیس ســابق اتــاق بازرگانی تهــران تصریح کرد: 
البتــه در بیان گفته شــده کــه می خواهیــم تولید 
رقابتی داشــته باشــیم اما در واقع بیشــتر با الگوی 
داخلــی تولید کــرده ایم، نمونه این اتــاق در خودرو 
ما مشــخص است. در حدود ۳۰ سال گذشته برای 
تولیــد خــودرو بیشــترین حمایت ها و تســهیلات 
بانکــی را قرار دادیم اما متاســفانه بــه دلیل مدل و 
الگویــی که برای تولید خودرو داخلی وجود داشــته 
و بــا توجه به نیــاز داخلی و بر اســاس محدویت ها 
و فرصــت هــای داخلی شــکل و ســامان گرفته، 
باعث شــده اســت که خودرویی بــا دو برابر قیمت 
 جهانی و با کیفیتی که به اندازه جنگ کشــته گرفته 

تولید شود.  
وی اضافه کرد: بازار بســیار مطلــوب یک میلیونی 
خودرو داریم که فرصت بســیار مناسبی است و این 
مطلوب نیست که این بازار تضمین شده یک میلیونی 
بــا وجود همه حمایت هــای قانونی و بانکی کیفیت 
بسیار پایین تری نسبت به تولیدات کشورهایی دارند 
که بعد از ایران وارد این صنعت شــده اند. زمانی که 
تولید پیکان در ایران شــروع شد کیفیت آن تقریبا با 
خودروهای کره ای یکسان بود اما امروز خودروسازی 
کره به کجا رســیده و خودروسازی ما به کجا رسیده 

است.
آل اسحاق تصریح کرد: دلیل این مسئله به نوع نگاه 
ما و نــوع تولیدی که انجام می دهیــم بر می گردد. 
تولید ما با نگاه خودکفایی داخلی انجام شده و صرفا 
بــرای مصرف داخلی بوده اســت؛ هــر چند در بیان 
اقتصــاد برون نگر و تولید صــادرات محور را عنوان 
می کنیم اما اســتراتژی حاکم که بیش از ۲۵ ســال 
اســت بر فضای صنعــت و تولید وجــود دارد مبتنی 
 بــر نیاز داخلی اســت و نگاه صــادرات محور در آن 

دیده نمی شود.  

رجانیوز نوشت: اعتراف اصلاح طلبان به »تو زرد« بودن لیست امید
هرچند الهه کولایی سخنان منتسب به خود را تکذیب می کند )یا شاید هم ناچار به عقب نشینی شده است(، اما نگاهی کلی به ساختار 
لیست امید نتیجه جز آن چه که دیروز کولایی گفته است نخواهد داشت. رانتی بودن لیست امید آن قدر واضح است که نیازی به حجت 

آوردن ندارد.

 عصر ایران نوشت: رأی اعتماد امروز، میوه هفتم اسفند 94
کافی است عدد ۱۵۷ را که پشتوانه وزیر آموزش و پرورش شد با ۷۰ رأی مجلس قبل به او که مانع وزارت دانش آشتیانی شد مقایسه کنیم تا 

این گزاره به اثبات رسد که رأی اعتماد امروز نتیجه انتخابات هفتم اسفند ۱۳9۴ است.

 خبر آنلاین نوشت: »رجل سیاسی« بودن یا نبودن، شورای نگهبان را هم نگران کرد
»رجل سیاسی و مذهبی« بودن یا نبودن، مسئله ای است که با نزدیک شدن به انتخابات ریاست جمهوری توجه ها را به سوی خود جلب 

می کند، واژه ای که به دلیل شفاف نبودنش در قانون اساسی، زمینه را برای تفاسیر سلیقه ای و متفاوت باز کرده است.

 پارس نیوز نوشت: حلقه اطلاعاتی »دوستان کشمیری« پس از ۸ شهریور
براساس انچه محمد شریعتمداری از مدیران اطلاعات نخست وزیری و بعدها وزارت اطلاعات در گفتگو با بیان داشته است، اقای ری 

شهری وزیر اطلاعات نیز توسط خسرو تهرانی به نخست وزیر معرفی می شود.

عکس روزسایت نگار

در حالی که نمایندگان 
لیست امید روز پرکاری 
را در دفاع از وزرای 
پیشنهای دولت داشتند، 
محمدرضا عارف روز 
آرامی را در مجلس 
پشت سر گذاشت.

خبرنامه
سه شــنبه 11 آبــان مــاه 1395

سکوت آقای شهردار شکست
خداوند را شاکریم معلوم شد فساد و جرمی در این واگذاری ها نبوده است

شهردار تهران با حضور درصحن شورای شهر تهران در مورد موضوع واگذاری 
املاک توسط شــهرداری برای نخســتین بار توضیح داد. محمدباقر قالیباف 
شــهردار تهران امروز در ســیصد و دومین جلسه شورای شــهر تهران با ارائه 
گزارشی از عملکرد املاک شــهرداری گفت: از اعضای شورای شهر تقدیر و 
تشــکر می کنم که این فرصت را برای من فراهم کردند تا در یک جلســه علنی 
برای اعضای شــورای اسلامی شهر تهران، رسانه های محترم که نمایندگان 
افکار عمومی هســتند و در رأس همه مردم شهر تهران که در جریان یک خبر 
و نامه ای که درباره املاک تعاونی شهرداری تهران بود، قرار بگیرند. این نامه 
از طرفی برای دلســوزان ایجاد نگرانی کرد و از طرفی هم باعث ســوء استفاده 
دشــمنان و بدخواهان، مخصوصا دشــمنان شناخته شــده و کمربسته علیه 

انقلاب و نظام در خارج از کشور شد.

سعی کردم شهرداری را شیشه ای و شفاف کنم
شهردار پایتخت گفت: امروز همه مزایده های قرادادها، واگذاری ها، سیستم 
هــای نقــل و انتقالات و دریافتــی ها و هزینه ها در این سیســتم ثبت و ضبط 
می شــود. بنده در ورودم در شــهرداری تهران گفتم خــودم را مکلف می دانم 
شهرداری را مجموعه شــفاف و شیشه ای و قابل دیدن کنم. اکنون در سایت 
شــهرداری تهران در حوزه های مالی و گزارش ها ببینید کدام ســازمانی مثل 
شهرداری وجود دارد که در دسترسی اطلاعات و در اختیار گذاشتن اطلاعات 
همانند ما عمل کند. وی افزود: بعضا شنیده ام که نظارت و رسیدگی و بازرسی در 
شهرداری ها و یا بر شهرداری تهران نیست و هر کس هر کاری دلش می خواهد 
انجام می دهد. فکر می کردم به عنوان شــهردار تهران در این حوزه چه وضعی 

دارم؟ آیا بقیه مدیران هم اینطوری هستند؟
شهردار تهران با اشاره به فرایند بازرسی کل کشور اظهارکرد: بازرسی کل کشور 
به تنهایی به طور متوسط سالانه ۴۰ تیم بازرسی دوره ای، نوبه ای و موردی به 
شهرداری تهران ارسال می کند که این آمار تنها مربوط به سازمان بازرسی است 
و به بقیه دستگاه ها ارتباطی ندارد. این تیم ها از دو نفر تا پنج نفر حکم می گیرند 
که حکم آنها نیز خطاب به من است. در این ۱۱ سال یک مورد سراغ ندارید که 
حتی سوال کرده باشم که علت این بازرسی چه است؟ عین آن را ابلاغ کردم و 
همه ســازمان ها و معاونان را مکلف کردم که کمال همکاری را داشته باشند. 
تا کنون صد ها مورد بوده اســت که پایان این رســیدگی ها، به ما ابلاغ اصلاح 
سیســتم، برخورد با افراد، تشــویق و تنبیه کرده اند. روال بازرســی هم اینگونه 
است که وقتی تیم بازرسی می آید، در سازمان و اداره مربوطه مستقر می شود. 
ما مکلف هســتیم پشــتوانه لازم و محل استقرار را تأمین کنیم و هر سندی که 
مطالبه می کنند را در اختیارشــان قرار دهیم . همچنین بازرسان می توانند هر 

جایی که مورد نیاز است را بازدید کنند و ما نیز این همکاری را می کنیم.

واگذاری ها براساس قانون های مصوب انجام شد
شهردار تهران عنوان داشت: ماده ۴۴ مصوبه شورای اسلامی شهر تهران در 
سال 8۴ تصریح دارد که شهرداری تهران را ملزم کرده به منظور سامان دهی بی 
نظمی هایی که از قبل وجود داشت، مجموعه ای را ایجاد کند و دستورالعملی 

تنظیم کند تا بتواند هم قانون استخدامی را به جهت رفاهی اجرا کند و هم نظمی 
دهد تا مشخص شــود چه کسانی مسکن گرفته اند و چه کسانی نگرفته اند. از 
این رو ستاد ساماندهی مسکن براساس این مصوبه شکل گرفته و با استفاده از 
همین ظرفیت هایی که در قانون مجلس و این قانون وجود داشت، کار خود را 
انجام داد. در قانون مجلس و در زمینه ساماندهی تولید مسکن اجازه تخفیف، 

تقسیط، حق بهره برداری و حتی صلح هم داده شده است.
قالیبــاف با تاکیــد بر اینکه مســتندات قانونی برای کمک به مســکن تعاونی 
کارکنان وجود داشــت، بیان کرد: بر اســاس این مصوبات قانونی، کارمان را 
انجام دادیم. بر همین اســاس در ستاد ســاماندهی مسکن شهرداری تهران 
۱۱۴ تعاونی در بخش های مختلف شــکل گرفته اســت و ۲۷ هزار و ۶۰۰ نفر 
از کارگران و کارمندان و مدیران اعم از کارکنان و مجموعه شــورای اســلامی 
شــهر و شهرداری طبق قانون در تعاونی ها عضو شدند و واگذاری ها بر اساس 

قانون انجام شده است.

تخلف ها 2 هزار میلیارد نبوده بلکه 5 میلیارد بوده است
قالیباف افزود: نامه ای که منتشــر شد، البته به اینکه چگونه منتشر شد کاری 
نداریم، من صلاحیت ورود ندارم مراجع قضایی در حال رسیدگی هستند، اما در 
آن نامه نوشته شده بود اقدامات سوء براساس ماده ۵ قانون تشدید مجازات و 
قانون مجازات اسلامی به اختلاس، ارتشا و حیف و میل اموال. بعد هم ضرب 
و تقســیم ساده شده بود که یک میلیون و ۱۰۰ هزار متر مربع ضرب در متری 
۲ میلیــون تومان و نتیجه گرفته بودند تو مجرم به ۲ هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان 
تخلف هستی! باز هم تاکید می کنم که این نامه گزارش سازمان بازرسی نبود. 
نامه یکی از کارکنان بازرســی برای جمع آوری اطلاعات بوده اســت. از این رو 

نباید به سازمان بازرسی هم تعرض شود.
شهردار تهران ادامه داد: مردم وقتی شنیدند، گفتند این چه مدیریت جهادی، 

شورا، اصولگرایی و چه دینداری است و نگران شدند. دادستان کل بعد از بررسی 
به صورت روشن و شفاف گفت که در واگذاری املاک و اراضی شهرداری تهران 
در تعاونی ها به هیچ عنوان تخلف و جرمی صورت نگرفته است. این با صراحت 
گفته شده است.حال سوال این است، چرا یک مرتبه جامعه را ملتهب می کنیم و 
به نظام آسیب می زنیم؟ در لیست هایی که داده شد، از ۲۷۰ نفر تا ۱8۰ نفر عدد 
داده شــد. این عددها غلط و اشتباه است و اینگونه نبوده است. اینها در مسیر 
رسیدگی است. دو هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان اصلا وجود خارجی ندارد. این در 
حالی اســت که این همه حرف ناصحیح گفته شد و واقعا به حق شورای شهر و 
مدیریت شهری ظلم شد.  شهردار تهران با اشاره به اظهارات دادستان تهران 
بیان کرد: دادستان تهران گفتند در واگذاری های انفرادی، مجموعا ۴۵ مورد 
تخلف محسوب می شود و فرمودند تخلف هم تخلف شکلی است. یعنی تخلف 
از آئین نامه است. به عنوان مثال اگر شهرداری تهران حق داشته است که این 
را به مزایده نگذارد، قانون گفته است موافقت شهردار را می خواهد ممکن است 
به مزایده گذاشــته اند اما کتبی مزایده شهردار را نگذاشتند. به عبارت دیگر در 
مجموعه ۲۷ هزار و ۶۰۰ واگذاری، ۴۵ مورد تخلف محسوب می شود و نه جرم. 
همــان روز که این را به من گفتند ۳۶ مــورد از این ها را همان روز اقدام کردم و 
همه را متوقف و لغو کردم. هیچ کدام از املاک را به کسی واگذار نکردند و این 
را همان روز خدمت دادســتان نوشــتم و نامه آن را هم به دادستان ارائه کردم. 
بنابراین قبل از اینکه در رسانه بیاید همان روز برخورد کردم و اینها را لغو کردم.

از قوه قضاییه تشکر می کنم که قاطعانه رسیدگی کرد
قالیبــاف با بیــان اینکه از مردم عزیز تقدیر و تشــکر می کنم و پوزش می طلبم 
که تاکنون این بحث باعث آزردگی آنها شــده، گفت: خداوند را شاکریم معلوم 
شــد فساد و جرم در این واگذاری ها نبوده است و نه جرم ۲ هزار و ۲۰۰ میلیارد 
تومانی و نه ۱۵۰ میلیارد تومانی هیچ کدام اصلا وجود نداشــته اســت. مردم 
عزیزم مطمئن باشــند تا جایی که در تــوان داریم، موضوع را دنبال می کنیم و 
سعی می کنیم اموال مردم را حفظ کنیم. وی افزود: از قوه قضائیه که قاطعانه و 
سریع به این موضوع رسیدگی کردند هم تشکر می کنم. گاهی یک پرونده آنقدر 
طولانی می شــود که مردم نگران می شوند، بنابراین از این باب از قوه قضائیه 

تشکر می کنیم و تصمیم آن ها ملاک عمل خواهد بود.
شــهردار تهران همچنین از رسانه ها تشکر و بیان کرد: از رسانه ها ممنونم که 
در اطلاع رســانی و رعایت اخلاق حرفه ای تلاش کردند. بخش عمده آنهایی 
که جوسازی کردند رسانه های معاند خارج از کشور بودند. هرگز این حرف را با 
رسانه های خودمان نداریم چون معتقدیم حتما دوستان در شهر این انصاف، 

جوانمردی، مروت و اخلاق حرفه ای را دارند.
وی با تشکر از اعضای شورای شهر تهران اظهارکرد: از همه اعضای شورای 
شــهر تشکر می کنم که دوماه اســت صبورانه ایستادند و صبر کردند خصوصا 
دوســتانی که مورد اتهام واقع شدند. از بخشی از کارکنان و کارگران شهرداری 
تهران تشــکر می کنم که با وجود آنکه اســم آنها در این لیســت ها منتشر شد 
درحالــی که نه چیــزی دریافت کرده بودند و نه در لیســت بودند؛ در این مدت 

صبوری کردند.


